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 Utdragsbestyrkande 

 
 

Plats  Kommunhuset, Lomma  
Tid Kl. 15:00-23:29 

Ajournering: Sammanträdet ajourneras kl. 16:55-17:10, 18:11-18:35, 20:04-
20:10, 21:10-21:16 och 22:50-22:55. 
 
 

 
 

 

 

Beslutande Ordinarie ledamöter 
Se bifogad närvarolista 
 

 

 

 Tjänstgörande ersättare 
Se bifogad närvarolista 
 

 

 

 Icke tjänstgörande ersättare 
Se bifogad närvarolista 
 
 
 
 

 

Övriga deltagare Maria Franzén 
Maria Zingmark 
Christian Almström 

 
 
 

 
 

Kommunsekreterare 
Tf. kanslichef/kommunsekreterare 
Informationstekniker 

Utses att justera Rune Netterlid och Sandra Pilemalm  
Ersättare: Per Bengtsson 

 

Justeringens plats 
och tid 

Lomma kommunhus, 2020-11-03 
 
 

Paragraf  
§§ 70-77 

Underskrifter Sekreterare   

  Maria Franzén 
 Ordförande   

  Anders Berngarn 
 Justerande  

 
 

  Rune Netterlid Sandra Pilemalm 
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ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Beslutande organ Kommunfullmäktige  

Sammanträdesdatum 2020-10-22   

Paragrafer §§ 70-77   

Datum när anslaget 
sätts upp 

2020-11-05 Datum när anslaget  
tas ned 

2020-11-27 

Förvaringsplats för  
protokollet 

Kommunhuset i Lomma   

 
Underskrift 

  

 Maria Zingmark 
Kommunsekreterare 
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Närvarolista vid sammanträde med kommunfullmäktige i Lomma kommun 2020-10-22 
 
M Anders Berngarn ordf. 
  
M Sofia Forsgren-Böhmer vice ordf. 
S Karl-Gustav Nilsson 2:e vice ordf. 

  
Ordinarie ledamöter 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
C 
C 
C 
L 
L 
L 
L 
S 
S 
S 
S 
S 
SD 
SD 
FB 
FB 
FB 
 

Robert Wenglén 
Carin Hansson 
Jerry Ahlström 
Emma Köster 
Lennart Månsson 
Bert Larsson 
Oscar Magnusson 
Susanne Borgelius 
Richard Jerneborg 
Anders Olin 
Lena Wahlgren 
Fredrik Axelsson 
Jesper Wiman 
Martha Henriksson Witt 
Lars-Göran Svensson 
Lena Svensson 
Sandra Pilemalm 
Gun Larsson 
Jonas Benke 
Mikael Pankko 
Per Bengtsson 
Lisa Bäck 
Rune Netterlid 
Malin Stern 
Lennart Nilsson 
Jimmy Ringström 
Oscar Sedira 
Kristina Thored 
Fredrik Sverkersten 
Mikael Häggblad 

Tjänstgörande ersättare 
M 
M 
M 
S 
KD 

Charlotte Enocson 
Beatrice Palmgren 
Marie Nilsson 
Thomas Eneström 
Christer Philipson 
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MP 
MP 
SD 
SD 
FB 

Viveka Berger Pålsson §§70-73 (delar av) 
Ingrid Ascard 
Jonas Olsson 
Natalia Engstedt 
Jenny Morau 

  
Tjänstgörande ersättare 
M                Charlotte Enocson 
M                Beatrice Palmgren 
M                Marie Nilsson 
S                 Thomas Eneström 
KD              Christer Philipson 
MP             Viveka Berger Pålsson 
MP             Ingrid Ascard 
SD              Jonas Olsson 
SD              Natalia Engstedt 
FB              Jenny Morau 
 
Icke tjänstgörande ersättare 
 
M 
M 
 

Peter Brobäck 
Stefan Wojnicki Høgberg 
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KF § 70   KS KF/2020:3 - 002 
 
 

Meddelanden 
 

a) Protokoll från Länsstyrelsen Skåne avseende inspektion av kommunens 
överförmyndarverksamhet 
 

b) Protokoll från socialnämnden avseende ej verkställda beslut under kvartal 2 år 
2020 
 

c) Motion, inkommen 2020-10-09, från Lena Svensson (C), Lars-Göran Svensson 
(C) och Martha Henriksson Witt (C) avseende cykelställ vid Långa Bryggan 

 
Sekreteraren meddelar att motionen är remitterad till kommunstyrelsen för 
yttrande. 

 
d) Motion, inkommen 2020-10-21, från Per Bengtsson (S) avseende upprustning 

av området vid Folkets hus 
 

Sekreteraren meddelar att motionen är remitterad till kommunstyrelsen för 
yttrande. 

 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige har tagit del av meddelandena. 

 
______________________ 
 
Sändlista 
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KF § 71   KS KF/2020:234 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Gunilla Lundström (L) avseende 
uppdraget som ledamot i kommunala valberedningen samt fyllnadsval 
med anledning härav 
 
Ärendebeskrivning 
Gunilla Lundström (L) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om 
avsägelse avseende uppdraget som ledamot i kommunala valberedningen. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Gunilla Lundströms avsägelse som ledamot i kommunala valberedningen 

godkänns. 
‒ Till ledamot i kommunala valberedningen efter Gunilla Lundström (L) väljs Sven 

Eric Davidsson (L), Hamntorget 2G, 234 40 Lomma. 

 
______________________ 
 
Sändlista  
Sven Eric Davidsson 
Troman 
HR-avdelningen 
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KF § 72   KS KF/2020:64 - 042 
 
 

Delårsrapport för Lomma kommun för perioden januari-augusti år 2020 
samt helårsprognos för år 2020, inklusive revisionens granskning av 
delårsrapport för Lomma kommun för perioden januari-augusti år 2020 
 
Ärendebeskrivning 
Föreligger delårsrapport för Lomma kommun 2020. 

 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-09-30, § 113. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-09-30 § 113 
‒ Delårsrapport för Lomma kommun 2020 
‒ Protokoll från revisionen 2020-10-13 § 6 
‒ KPMG, Översiktlig granskning delårsrapport 2020-08-31, daterad 2020-10-09 
‒ Revisorernas bedömning av delårsrapport, daterad 2020-10-13  

 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse avseende delårsrapport för Lomma kommun, januari-
augusti 2020. 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M), Per Bengtsson (S), Sandra Pilemalm (L), Carin Hansson (M), 
Lennart Månsson (M), Lisa Bäck (S), Jerry Ahlström (M), Fredrik Axelsson (M), Susanne 
Borgelius (M), Jimmy Ringström (SD) och Christer Philipson (KD) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta att med godkännande lägga delårsrapport för Lomma 
kommun, januari-augusti 2020, till handlingarna. 
 
I ärendet yttrar sig även Kristina Thored (FB), Ingrid Ascard (MP) och Thomas Eneström 
(S). 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande:  
‒ Kommunfullmäktige lägger med godkännande delårsrapport för Lomma kommun, 

januari-augusti 2020, till handlingarna.  
 
./. Bilaga. 

______________________ 
 
Sändlista   
Ekonomiavdelningen 
Revisionen 
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KF § 73   KS KF/2020:56 - 041 
 
 

Fastställelse av budget innefattande budget för år 2021 och plan för 
ekonomin för åren 2022-2024, bemyndigande till kommunstyrelsen 
avseende upptagande av lån och omsättande av lån, ingående av 
borgen för Lomma Servicebostäder AB, upprätthållande av 
likvidmässigt låneutrymme avseende VA SYD, fastställande av 
finansiella mål och riktade mål, fastställande av nämndsmål samt 
fastställande av skattesats för år 2021 

 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige fastställde 2019-10-24, § 88, budget för år 2020 samt plan för 
ekonomin för åren 2021-2023. Kommunstyrelsen fastställde 2020-03-25, § 21, 
budgetramar för åren 2021-2024 och investeringsramar för åren 2021-2028. 

 
Samtliga nämnder har upprättat förslag till budget för år 2021 och plan för ekonomin 
för åren 2022-2024, vad det gäller driftbudget och investeringsbudget. 
Kommunstyrelsen har även upprättat förslag till kommunens exploateringsbudget för 
åren 2021-2024. 
 
Inför budgetberedningen har poster under finansförvaltningen uppdaterats utifrån nya 
förutsättningar. Bland annat har hänsyn tagits till skatteprognos 2020-08-24 från 
Sveriges kommuner och regioner (SKR). 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har vid sammanträde 2020-09-01 – 2020-09-02,  
§ 141, gjort en genomgång av budgetförutsättningarna och nämndernas budgetförslag 
för år 2021 samt plan för ekonomin för åren 2022-2024.  
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-09-30, § 114. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-09-30 § 114,  
‒ Förslag till budget 2021 och plan för ekonomin 2020-2024, upprättat av 

kommunstyrelsen 2020-09-30 
 

Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse avseende kommunstyrelsens förslag till budget för år 
2021 och plan för ekonomin för åren 2022-2024. 
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Överläggning 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska 
besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag i ärendet vad det gäller budget för år 
2021 och plan för ekonomin för åren 2022-2024, bemyndigande till kommunstyrelsen 
avseende upptagande av lån och omsättande av lån, ingående av borgen för Lomma 
Servicebostäder AB, upprätthållande av likvidmässigt låneutrymme avseende VA SYD, 
fastställande av finansiella mål och riktade mål, fastställande av nämndsmål samt 
fastställande av skattesats för år 2021. 
 
Kommunstyrelsens 2:e vice ordförande Per Bengtsson (S) redovisar därefter 
Arbetarepartiet Socialdemokraternas ställningstagande till vissa budgetfrågor och 
yrkar bifall till kommunstyrelsen förslag i ärendet, men meddelar att 
Socialdemokraterna avser att återkomma med tilläggs- och ändringsyrkanden under 
överläggningens gång. 
 
Sandra Pilemalm (L) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet. 

 
Kristina Thored (FB) redovisar Fokus Bjärreds ställningstagande till vissa budgetfrågor 
och yrkar bifall till kommunstyrelsen förslag i ärendet, men meddelar att Fokus Bjärred 
avser att återkomma med tilläggsyrkanden under överläggningens gång. 

 
Lars-Göran Svensson (C), Jerry Ahlström (M), Jonas Benke (L), Christer Philipson (KD), 
Lennart Månsson (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
I ärendet yttrar sig även Jimmy Ringström (SD) och Susanne Borgelius (M). 

 
Driftbudget 
Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska 
besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag vad det gäller upprättande av 
driftbudget för kommunstyrelsen.  
 
Kommunstyrelsens 2:e vice ordförande Per Bengtsson (S) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag med 
följande ändringar och tillägg: 
 
‒ Kommunstyrelsens budget ska utökas med 1050 tkr för att dubblera antalet 

ferieplatser för ungdomar. 
‒ Kommunstyrelsens budget ska utökas med 275 tkr för utökning av antalet 

överförmyndarhandläggare. 
‒ Kommunstyrelsens förfogandepost ska tillföras 8,5 mnkr. 
‒ Resultatnivån ska år 2021 uppgå till 2%. 
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Kristina Thored (FB) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag med följande tillägg: 
 

− Kommunstyrelsens budget ska år 2021 tillföras 500 tkr för utförandet av en 
utvecklingsstudie avseende Bjärredstråket, från Bjersund till Borgeby 
industriområde. 

− Kommunstyrelsens budget ska år 2021 tillföras 400 tkr för utförandet av en 
utvecklingsstudie avseende Strandstråket, från Bjersund till Fågeltornet/nya 
övergången över Lödde Å. 
 

Kristina Thored (FB) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta bifalla Per Bengtssons 
yrkande om att kommunstyrelsens budget ska utökas med 1050 tkr för att dubblera 
antalet ferieplatser för ungdomar. 
 
Martha Henriksson Witt (C) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag vad det gäller driftbudget för kommunstyrelsen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska 
besluta avslå Per Bengtssons och Kristina Thoreds ändrings- och tilläggsyrkanden. 
 
Rune Netterlid (S) yrkar bifall till Per Bengtssons ändrings- och tilläggsyrkanden. 
 
Socialnämnden 
Socialnämndens ordförande Susanne Borgelius (M) yrkar att kommunfullmäktige ska 
besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag vad det gäller upprättande av 
driftbudget för socialnämnden. 
 
Kommunstyrelsens 2:e vice ordförande Per Bengtsson (S), Jonas Benke (L) och Rune 
Netterlid (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag vad det gäller driftbudget för socialnämnden.  

 
Barn- och utbildningsnämnden  
Barn- och utbildningsnämndens ordförande Fredrik Axelsson (M) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag vad det 
gäller driftbudget för barn- och utbildningsnämnden. 

 
Barn- och utbildningsnämndens 2:e vice ordförande Thomas Eneström (S) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag med 
följande ändringar och tillägg: 
 
‒ Barn- och utbildningsnämndens budget ska utökas med 4,5 mnkr för ökat anslag 

för elevpengen. 
‒ Barn- och utbildningsnämndens budget ska utökas med 4,5 mnkr för ökat anslag 

till förskolan för att minska barngrupperna. 
‒ Barn- och utbildningsnämndens ska budget utökas med 1,8 mnkr för ökat anslag 

till elevhälsan. 
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‒ Barn- och utbildningsnämndens budget ska utökas med 1,8 mnkr för att slopa 
måltidsavgiften för gymnasieelever. 

 
Gun Larsson (L) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag vad det gäller driftbudget för barn- och 
utbildningsnämnden. 
 
Per Bengtsson (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta att barn- och 
utbildningsnämndens budget ska utökas med 1,3 mnkr för att öka anslaget till öppna 
förskolan för att öka öppettiderna samt förbereda start av familjecentral. 
 
Vidare yrkar Per Bengtsson (S) bifall till Thomas Eneströms ändrings- och 
tilläggsyrkanden. 
 
Mikael Häggblad (FB) yrkar bifall till Thomas Eneströms ändrings- och tilläggsyrkanden 
om ökat anslag till elevhälsan, förskolan och elevpengen. 
 
Malin Stern (S) yrkar bifall till Thomas Eneströms och Per Bengtssons ändrings- och 
tilläggsyrkanden.  
 
Fredrik Axelsson (M) och Sandra Pilemalm (L) yrkar avslag på Thomas Eneströms och 
Per Bengtsson (S) ändrings- och tilläggsyrkanden. 

 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kultur- och fritidsnämndens ordförande Carin Hansson (M) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag vad det 
gäller upprättande av driftbudget för kultur- och fritidsnämnden. 
 
Kommunstyrelsens 2:e vice ordförande Per Bengtsson (S) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag vad det 
gäller upprättande av driftbudget för kultur- och fritidsnämnden med följande tillägg: 
 
Kultur- och fritidsnämndens budget ska utökas med 390 tkr för ökat föreningsbidrag. 
 
Carin Hansson (M) yrkar avslag på Per Bengtssons tilläggsyrkande. 

 
Tekniska nämnden 
Tekniska nämndens ordförande Lennart Månsson (M) yrkar att kommunfullmäktige 
ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag vad det gäller upprättande av 
driftbudget för tekniska nämnden. 
 
Tekniska nämndens 2:e vice ordförande Rune Netterlid (S) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag vad det 
gäller upprättande av driftbudget för tekniska nämnden med följande tillägg: 
 
Tekniska nämndens budget ska utökas med 1,2 mnkr för ökat fastighetsunderhåll. 
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Per Bengtsson (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag vad det gäller upprättande av driftbudget för tekniska 
nämnden med följande ändring: 
 
Tekniska nämnden ska ej tillföras 2 mnkr för muddringsarbete i hamnen. 
 
Vidare yrkar Per Bengtsson (S) bifall till Rune Netterlids tilläggsyrkande. 
 
Jenny Morau (FB) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag vad det gäller upprättande av driftbudget för tekniska 
nämnden med följande tillägg: 
 

− Kommunfullmäktige ska besluta uppdra till tekniska förvaltningen att etablera 
en 10-årig underhållsplan för kommunens fastigheter och därefter följa upp 
planen årligen. 

− Tekniska nämndens budget ska utökas med 250 tkr för att förhindra 
spridningen av invasiva arter. 

 
Vidare yrkar Jenny Morau (FB) att kommunfullmäktige ska besluta avslå Rune 
Netterlids yrkande avseende utökning av tekniska nämndens budget med 1,2 mnkr för 
fastighetsunderhåll. 
 
Gun Larsson (L) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut vad det gäller driftbudget för tekniska nämnden. 
 
Rune Netterlid (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta bifalla Jenny Moraus 
yrkanden avseende 10-årig underhållsplan för kommunens fastigheter och utökning av 
tekniska nämndens budget med 250 tkr för att förhindra spridning av invasiva arter.  
 
Lennart Månsson (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta avslå Rune Netterlids, 
Per Bengtssons och Jenny Moraus ändrings- och tilläggsyrkanden. 

 
Miljö- och byggnadsnämnden 
Miljö- och byggnadsnämndens ordförande Emma Köster (M) och miljö- och 
byggnadsnämndens 2:e vice ordförande Lennart Nilsson (S) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag vad det 
gäller driftbudget för miljö- och byggnadsnämnden. 

 
Nämndsmål 
Fredrik Sverkersten (FB) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag vad det gäller nämndsmål med följande ändringar och 
tillägg: 

 
− Det föreslagna riktade målet till kommunstyrelsen om att ”Lomma kommun 

erbjuder en trygg livs- och boendemiljö genom aktivt och förebyggande 
trygghetsarbete” ska bli ett nämndsmål för kommunstyrelsen. 
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− Det riktade målet till kommunstyrelsen om att förtroendet för kommunens 
verksamhet ska vara högt genom en sammanhållen, proaktiv och lättillgänglig 
information och kommunikation till medborgarna ska bibehållas.   

− Socialnämnden ska tillföras nämndsmålet ”Lomma kommun är en attraktiv 
arbetsgivare”. 

− Barn- och utbildningsnämnden ska tillföras nämndsmålet ”Lomma kommun är 
en attraktiv arbetsgivare”. 

 
Per Bengtsson (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta bifalla Fredrik Sverkerstens 
yrkande angående bibehållande av det riktade målet till kommunstyrelsen om att 
förtroendet för kommunens verksamhet ska vara högt genom en sammanhållen, 
proaktiv och lättillgänglig information och kommunikation till medborgarna. 
 
Vidare yrkar Per Bengtsson (S) att kommunstyrelsens nämndsmål ”Kommunstyrelsen 
erbjuder ett sammanhållet och utvecklande lednings-, ekonomi-, HR-, IT-, kansli- och 
kommunikationsstöd till facknämnderna” ska ersättas med nämndsmålet 
”Kommunstyrelsen säkerställer att Lomma kommuns anställda har bra arbetsvillkor 
och möter medborgarna med hög kompetens, kunskap och respekt”. 

 
Ingrid Ascard (MP) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta att uppdra till nämnderna 
att snarast återkomma till kommunfullmäktige med en redovisning om hur 
nämndsmålen ska följas upp för att målen slutligen ska beslutas i kommunfullmäktige. 

 
Thomas Eneström (S) yrkar att kommunfullmäktige i första hand ska besluta att barn- 
och utbildningsnämndens nämndsmål ska utökas med ett mål om att i för- och 
grundskolan är barn och elever trygga samt ett mål om att i för- och grundskolan mår 
barn och elever bra.  
 
Thomas Eneström (S) yrkar att kommunfullmäktige i andra hand ska besluta att barn- 
och utbildningsnämndens nämndsmål ska utökas med ett mål om att i för- och 
grundskolan är barn och elever trygga och mår bra. 

 
Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta avslå samtliga ändrings- 
och tilläggsyrkanden. 
 
Fredrik Axelsson (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag vad det gäller nämndsmålen. 

 
Ajournering 
Sammanträdet ajourneras kl. 16:55-17:10, 18:11-18:35, 20:04-20:10, 21:10-21:16 och 
22:50-22:55. 
 
Propositionsordning 
När överläggningen har förklarats avslutad meddelar ordförande Anders Berngarn (M) 
att han först avser att ställa proposition på frågan om bifall respektive avslag på 
Robert Wengléns (M) yrkande avseende fastställande av budget för år 2021 samt plan 
för ekonomin för åren 2022-2024, bemyndigande till kommunstyrelsen avseende 
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upptagande av lån och omsättande av lån, ingående av borgen för Lomma 
Servicebostäder AB, upprätthållande av likvidmässigt låneutrymme avseende VA SYD, 
fastställande av finansiella mål och riktade mål, fastställande av nämndsmål samt 
fastställande av skattesats för år 2021 i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 

 
Ordföranden meddelar att han därefter avser att ställa proposition på frågan om bifall 
respektive avslag på Per Bengtssons, Kristina Thoreds, Thomas Eneströms, Rune 
Netterlids, Jenny Moraus, Fredrik Sverkersten och Ingrid Ascards resta ändrings- och 
tilläggsyrkanden. 
 
Denna propositionsordning godkänns. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Robert 
Wengléns yrkande om att besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag avseende 
fastställande av budget för år 2021 samt plan för ekonomin för åren 2022-2024, 
bemyndigande till kommunstyrelsen avseende upptagande av lån och omsättande av 
lån, ingående av borgen för Lomma Servicebostäder AB, upprätthållande av 
likvidmässigt låneutrymme avseende VA SYD, fastställande av finansiella mål och 
riktade mål, fastställande av nämndsmål samt fastställande av skattesats för år 2021, 
varefter kommunfullmäktige bifaller det samma.  
 
Driftbudget 
Kommunstyrelsen 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Per 
Bengtssons yrkande om att resultatnivån år 2021 ska uppgå till 2%, varefter 
kommunfullmäktige avslår det samma.  
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Per 
Bengtssons yrkande om att kommunstyrelsens budget ska utökas med 1050 tkr för att 
dubblera antalet ferieplatser för ungdomar, varefter ordföranden finner att 
kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
 
Den som önska bifalla Per Bengtssons yrkande röstar Ja, den som önskar avslå det 
samma röstar Nej. 
 
Votering utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 

 
./. Bilaga A. 

 
Ja 12, Nej 30. 
 
Ordföranden förklarar att kommunfullmäktige därmed har beslutat att avslå Per 
Bengtssons yrkande. 
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Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Per 
Bengtssons yrkande om att kommunstyrelsens budget ska utökas med 275 tkr för 
utökning av antalet överförmyndarhandläggare, varefter kommunfullmäktige avslår 
det samma. 

 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Per 
Bengtssons yrkande om att kommunstyrelsens förfogandepost ska tillföras 8,5 mnkr, 
varefter kommunfullmäktige avslår det samma. 

 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Kristina 
Thoreds yrkande om att kommunstyrelsens budget år 2021 ska tillföras 500 tkr för 
utförandet av en utvecklingsstudie avseende Bjärredstråket, varefter ordföranden 
finner att kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
 
Den som önska bifalla Kristina Thores yrkande röstar Ja, den som önskar avslå det 
samma röstar Nej. 
 
Votering utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 
 

./. Bilaga B. 
 
Ja 12, Nej 26, Avstår 4. 
 
Ordföranden förklarar att kommunfullmäktige därmed har beslutat att avslå Kristina 
Thoreds yrkande. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Kristina 
Thoreds yrkande om att kommunstyrelsens budget år 2021 ska tillföras 400 tkr för 
utförandet av en utvecklingsstudie avseende Strandstråket, varefter 
kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Barn- och utbildningsnämnden 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Thomas 
Eneströms yrkande om att barn- och utbildningsnämndens budget ska utökas med 4,5 
mnkr för ökat anslag för elevpengen, varefter ordföranden finner att 
kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
 
Den som önska bifalla Thomas Eneströms yrkande röstar Ja, den som önskar avslå det 
samma röstar Nej. 
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Votering utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 
 

./. Bilaga C. 
 
Ja 12, Nej 30. 
 
Ordföranden förklarar att kommunfullmäktige därmed har beslutat att avslå Thomas 
Eneströms yrkande. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Thomas 
Eneströms yrkande om att barn- och utbildningsnämndens budget ska utökas med 1,8 
mnkr för ökat anslag till elevhälsan, varefter ordföranden finner att 
kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
 
Den som önska bifalla Thomas Eneströms yrkande röstar Ja, den som önskar avslå det 
samma röstar Nej. 
 
Votering utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 
 

./. Bilaga D. 
 
Ja 12, Nej 30. 
 
Ordföranden förklarar att kommunfullmäktige därmed har beslutat att avslå Thomas 
Eneströms yrkande. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Thomas 
Eneströms yrkande om att barn- och utbildningsnämndens budget ska utökas med 4,5 
mnkr för ökat anslag till förskolan för att minska barngrupperna, varefter ordföranden 
finner att kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
 
Den som önska bifalla Thomas Eneströms yrkande röstar Ja, den som önskar avslå det 
samma röstar Nej. 
 
Votering utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 
 

./. Bilaga E. 
 
Ja 12, Nej 30. 
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Ordföranden förklarar att kommunfullmäktige därmed har beslutat att avslå Thomas 
Eneströms yrkande. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Thomas 
Eneströms yrkande om att barn- och utbildningsnämndens budget ska utökas med 1,8 
mnkr för att slopa måltidsavgiften för gymnasieelever, varefter kommunfullmäktige 
avslår det samma. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Per 
Bengtssons yrkande om att barn- och utbildningsnämndens budget ska utökas med 1,3 
mnkr för att öka anslaget till öppna förskolan för att öka öppettiderna samt förbereda 
start av familjecentral, varefter kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Kultur- och fritidsnämnden 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Per 
Bengtssons yrkande om att kultur- och fritidsnämndens budget ska utökas med 390 tkr 
för ökat föreningsbidrag, varefter kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Tekniska nämnden 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Rune 
Netterlids yrkande om att tekniska nämndens budget ska utökas med 1,2 mnkr för 
ökat fastighetsunderhåll, varefter ordföranden finner att kommunfullmäktige avslår 
det samma. 
 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
 
Den som önska bifalla Rune Netterlids yrkande röstar Ja, den som önskar avslå det 
samma röstar Nej. 
 
Votering utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 
 

./. Bilaga F. 
 
Ja 8, Nej 34. 
 
Ordföranden förklarar att kommunfullmäktige därmed har beslutat att avslå Rune 
Netterlids yrkande. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Per 
Bengtssons yrkande om att tekniska nämnden ej ska tillföras 2 mnkr för 
muddringsarbete i hamnen, varefter kommunfullmäktige avslår det samma. 

 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Jenny Moraus 
yrkande om att tekniska nämndens budget ska utökas med 250 tkr för att förhindra 
spridningen av invasiva arter, varefter kommunfullmäktige avslår det samma. 
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Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Jenny Moraus 
yrkande om att kommunfullmäktige ska besluta uppdra till tekniska förvaltningen att 
etablera en 10-årig underhållsplan för kommunens fastigheter och därefter följa upp 
planen årligen, varefter ordföranden finner att kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
 
Den som önska bifalla Jenny Moraus yrkande röstar Ja, den som önskar avslå det 
samma röstar Nej. 
 
Votering utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 
 

./. Bilaga G. 
 
Ja 13, Nej 24, avstår 5. 
 
Ordföranden förklarar att kommunfullmäktige därmed har beslutat att avslå Jenny 
Moraus yrkande. 
 
Nämndsmål 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Fredrik 
Sverkerstens yrkande om att det föreslagna riktade målet till kommunstyrelsen om att 
”Lomma kommun erbjuder en trygg livs- och boendemiljö genom aktivt och 
förebyggande trygghetsarbete” ska bli ett nämndsmål för kommunstyrelsen, varefter 
kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Fredrik 
Sverkerstens yrkande om det riktade målet till kommunstyrelsen om att förtroendet 
för kommunens verksamhet ska vara högt genom en sammanhållen, proaktiv och 
lättillgänglig information och kommunikation till medborgarna ska bibehållas, varefter 
kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Fredrik 
Sverkerstens yrkande om att socialnämnden ska tillföras nämndsmålet ”Lomma 
kommun är en attraktiv arbetsgivare”, varefter kommunfullmäktige avslår det samma. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Fredrik 
Sverkerstens yrkande om att barn- och utbildningsnämnden ska tillföras nämndsmålet 
”Lomma kommun är en attraktiv arbetsgivare”, varefter kommunfullmäktige avslår 
det samma. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Per 
Bengtssons yrkande om att kommunstyrelsens nämndsmål ”Kommunstyrelsen 
erbjuder ett sammanhållet och utvecklande lednings-, ekonomi-, HR-, IT-, kansli- och 
kommunikationsstöd till facknämnderna” ska ersättas med nämndsmålet 
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”Kommunstyrelsen säkerställer att Lomma kommuns anställda har bra arbetsvillkor 
och möter medborgarna med hög kompetens, kunskap och respekt”, varefter 
kommunfullmäktige avslår det samma. 

 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Thomas 
Eneströms yrkande om att kommunfullmäktige i första hand ska besluta att barn- och 
utbildningsnämndens nämndsmål ska utökas med ett mål om att i för- och 
grundskolan är barn och elever trygga samt ett mål om att i för- och grundskolan mår 
barn och elever bra, varefter kommunfullmäktige avslår det samma. 

 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Thomas 
Eneströms yrkande om att kommunfullmäktige i andra hand ska besluta att barn- och 
utbildningsnämndens nämndsmål ska utökas med ett mål om att i för- och 
grundskolan är barn och elever trygga och mår bra, varefter kommunfullmäktige avslår 
det samma. 
 
Ordföranden ställer proposition på frågan om bifall respektive avslag på Ingrid Ascards 
yrkande om att kommunfullmäktige ska besluta att uppdra till nämnderna att snarast 
återkomma till kommunfullmäktige med en redovisning om hur nämndsmålen ska 
följas upp för att målen slutligen ska beslutas i kommunfullmäktige, varefter 
kommunfullmäktige avslår det samma. 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande:  
‒ Budget för år 2021 och plan för ekonomin för åren 2022-2024, finansiella mål för 

åren 2021-2024 och verksamhetsmål enligt god ekonomisk hushållning, i form av 
riktade mål för år 2021, samt nämndsmål för år 2021, fastställs i enlighet med 
bilaga.  

 
./. Bilaga H. 
 

‒ Kommunstyrelsen får vid behov, för kommunens räkning utan 
kommunfullmäktiges särskilda bemyndigande, nyupplåna, det vill säga öka 
kommunens låneskuld under år 2021 till totalt 755 mnkr. Kommunstyrelsen har 
under år 2021 rätt att omsätta lån, det vill säga låna upp motsvarande belopp på 
de lån som förfaller till betalning år 2021. 

 
‒ Kommunfullmäktige beslutar, att såsom för egen skuld ingå borgen för Lomma 

Servicebostäder AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 103 
mnkr, jämte därpå löpande ränta och kostnader. 

 
‒ VA SYD utnyttjar, enligt bestämmelser i förbundsordningen, delägarkommunernas 

finansfunktioner för finansiering av verksamheten vilket innebär att Lomma 
kommun likvidmässigt ska upprätthålla ett låneutrymme om 40 mnkr årligen, åren 
2021-2024, för ändamålet.  

 
‒ Skattesatsen för år 2021 fastställs till 19,64 kronor/skattekrona.  
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Reservation 
Per Bengtsson (S), Lisa Bäck (S) och Rune Netterlid (S), Malin Stern (S), Lennart Nilsson 
(S) och Thomas Eneström (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för Per 
Bengtssons, Rune Netterlids och Thomas Eneströms yrkanden. 
 
Kristina Thored (FB), Fredrik Sverkersten, Mikael Häggblad (FB) och Jenny Morau (FB) 
reserverar sig skriftligt mot beslutet. 

 
./. Bilaga I. 
 

______________________ 
 
Sändlista 
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KF § 74   KS KF/2017:336 - 349 
 
 

Överlämnande av allmänna handlingar till kommunalförbundet VA SYD 
 
Ärendebeskrivning  
Kommunens VA-verksamhet övergick enligt beslut från Kommunfullmäktige, 2018-11-
08, §6, till kommunalförbundet VA SYD 2019-01-01. I samband med detta inträde 
lånades vissa handlingar ut till VA SYD från tekniska nämndens arkiv. 
 
Kanslichef Martin Franson redogör i skrivelse 2020-09-21 att under den tid som lånet 
fortlöpt har samhällsbyggnadsförvaltningen tillsammans med VA SYD rett ut vilka 
handlingar som är av stor vikt för den fortsatta driften av VA-verksamheten och vilka 
handlingar som bör stanna kvar i tekniska nämndens ägo. De handlingar som bör 
överlämnas utgör, enligt kanslichefen, viktig dokumentation för VA SYD för att 
förbundet ska kunna bedriva sin verksamhet i Lomma på ett tillfredställande sätt. 
Detta innebär, enligt kanslichefen, att VA SYD övertar ansvaret för de överlämnade 
handlingarna och att de därefter är skyldiga att ombesörja utlämnanden vid begäran 
samt besluta om och verkställa eventuell gallring i beståndet. Då VA SYD är ett 
kommunalförbund lyder det, precis som tekniska nämnden, under 
offentlighetsprincipen, enligt kanslichefen. 
 
Inför överlämnandet har samhällsbyggnadsförvaltningen samrått med Sydarkivera och 
kommunarkivet. Sydarkivera har inte lämnat några invändningar och 
kommunledningskontoret ställer sig bakom det förslag till beslut som tekniska 
nämnden fattat. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-09-30, § 126. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-09-30 § 126 
‒ Skrivelse 2020-09-21 från kommunledningskontoret 
‒ Protokoll från tekniska nämnden 2020-06-15 § 40  

 
Överläggning 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska 
besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag i ärendet. 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande:  
‒ Kommunfullmäktige beslutar att de allmänna handlingar som framgår av bilaga 

överlämnas till kommunalförbundet VA SYD genom avhändande i enlighet med  
15 § arkivlagen. 

 
./. Bilaga. 
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______________________ 
 
Sändlista  
Tekniska nämnden 
Samhällsbyggnadsförvaltningen 
VA SYD 
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KF § 75   KS KF/2020:202 - 040 
 
 

Beslut om inbetalning av insatsbelopp till Kommuninvest ekonomisk 
förening, återbetalning av förlagslån och bemyndiganden till 
kommunstyrelsen 
 
Ärendebeskrivning 
Kommuninvest Ekonomisk förening har 2020-09-03 inkommit med en skrivelse 
avseende medlemmarnas insatskapital för Kommuninvests fortsatta kapitalisering. 
 
Tf ekonomichef Kristian Fridqvist har i skrivelse 2020-09-10 lämnat nedanstående 
yttrande: 
 

Vid föreningsstämman den 16 april 2020 beslutades om förändrade stadgar för Kommuninvest 
ekonomisk förening. Förändringarna avsåg främst medlemmarnas insatskapital och 
Kommuninvests fortsatta kapitalisering. 

 

Under 2018 startade Kommuninvest Ekonomisk förening (Föreningen) och Kommuninvest i 
Sverige AB (Bolaget) en utredning kring kapitalbehov, kapitalisering och kapitalmål. Med 
antagande om kommunernas och regionernas investeringsbehov, Kommuninvests egen 
utlåningsprognos och ett antagande om en viss successiv ökning av antalet medlemmar, 
beslutade föreningsstämman om ändringar. Detta för att möjliggöra Kommuninvests fortsatta 
kapitalisering för att uppnå de krav som de regulativa myndigheterna har avseende kravet att 
hålla kapital mot risken för allt för låg bruttosoliditet. Kommuninvest, såväl Koncernen som 
Bolaget, har ett kapitalbehov motsvarande minst 1,0 % i bruttosoliditetsgrad inklusive utlåningen. 

 

Sammanfattningsvis beslutade stämman 2020 följande avseende den framtida kapitaliseringen av 
Kommuninvest. 

En kapitaliseringsperiod är fyra år, för varje kapitaliseringsperiod beslutar föreningsstämman om 
de kommande fyra åren. Beslut vid föreningsstämman avser åren 2021 till 2024. 

En gemensam och enhetlig nivå på insatskapital för alla medlemmar. 
 

Stämmobeslutet innebär att insatskapitalet för kommuner successivt ökar från 900 kronor till  
1 300 kronor per invånare år 2021 till 2024. 

 
Lomma kommun har i dag en aktuell insats på 20 651 400 kr.  
För Lomma kommuns del innebär detta: 

Insatskapital för kommuner År  
Lomma 

kommun Inbetalning per år  
1 000 kr/Invånare 2021 2 294 600 2 294 600 
1 100 kr/Invånare 2022 4 589 200 2 294 600 
1 200 kr/Invånare 2023 6 883 800 2 294 600 
1 300 kr/Invånare 2024 9 178 400 2 294 600 

   9 178 400 
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Total ska 9 178 400 kr betalas in över en fyraårsperiod. 
 

Första inbetalningen av nytt insatskapital sker året efter stämmobeslut, dvs första gången 2021. 
Inbetalningen ska vara genomförd senast vid halvårsskiftet respektive år och avisering sker genom 
Kommuninvests försorg. 
 
Stämman beslutade samtidigt att förlagslånet avvecklas. 2010 upptog föreningen av dåvarande 
medlemmar ett förlagslån om 1 miljard kronor. Nuvarande lagstiftning ställer nya krav om vilken 
typ av kapital som kan ingå i kapitalbasen, vilket förlagslånet numera inte gör. 
 
Lomma kommuns förlagslån till föreningen uppgår per den 10/9 2020 till 2 500 000 kr jämte ränta. 
 
Förlagslånet kommer att utbetalas den 30 september 2020 och samtliga medlemmar som tecknat 
förlagslånet erbjuds att inbetala motsvarande belopp som insatskapital till Kommuninvest 
Ekonomisk förening. 
 
Väljer Lomma kommun att betala in förlagslånet som insatskapital ska detta ske senast den 20 
november 2020 och då innebär det att kommande inbetalningar för åren 2021-2024 blir: 

 

Insatskapital för kommuner År  
Lomma 

kommun Inbetalning per år  
Inbetalning Förlagslån 2020  2 500 000 
1 000 kr/Invånare 2021 2 294 600 0 
1 100 kr/Invånare 2022 4 589 200 2 089 200 
1 200 kr/Invånare 2023 6 883 800 2 294 600 
1 300 kr/Invånare 2024 9 178 400 2 294 600 

   9 178 400 
  

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-09-30 § 125. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-09-30 § 125 
‒ Skrivelse 2020-09-10 från ekonomiavdelningen 
‒ Kommuninvest, Kapitalisering av Kommuninvest Ekonomisk förening, Skrivelse 

inkommen 2020-09-03 
 
Överläggning 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska 
besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag i ärendet. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Lomma kommun ska inbetala ett insatsbelopp till Kommuninvest ekonomisk 

förening om 9 178 000 kr.  
‒ Återbetalningen av Förlagslån om 2 500 tkr inbetalas som kapitalinsats i 

Kommuninvest Ekonomisk förening, senast 2020-11-20. 
‒ Kommunstyrelsen bemyndigas att vidta de åtgärder som krävs för inbetalning av 

kapitalinsats i föreningen till följd av ökade krav på kapitalinsats under åren 2021, 
2022, 2023 och 2024, upp till det belopp motsvarande maximalt 1 300 
kr/invånare.  
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‒ Kommunstyrelsen bemyndigas att utse kommundirektör att för kommunstyrelsens 
räkning vidta de åtgärder som krävs med anledning av inbetalningar enligt beslut 
ovan. 

‒ Finansiering sker genom upplåning 

 
______________________ 
 
Sändlista   
Ekonomiavdelningen 
Kommuninvest ekonomisk förening 
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KF § 76   KS KF/2020:242 - 230 
 
 

Fråga från Rune Netterlid (S) till miljö- och byggnadsnämndens 
ordförande gällande bygglov till fasadrenovering av Bjärreds centrum 
 
Ärendebeskrivning 
Rune Netterlid (S) har inkommit med en fråga till miljö- och byggnadsnämndens 
ordförande Emma Köster (M) gällande bygglov för fasadrenovering av Bjärreds 
centrum. 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde besvarar miljö- och byggnadsnämndens 
ordförande Emma Köster. 
 
I ärendet yttrar sig även Rune Netterlid (S). 
 
Beslutsunderlag 
‒ Fråga från Rune Netterlid (S) till miljö- och byggnadsnämndens ordförande 

gällande bygglov för fasadrenovering av Bjärreds centrum, inkommen 2020-10-20 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att frågan får ställas vid dagens sammanträde. 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att frågan är besvarad. 

 
______________________ 
 
Sändlista  
Frågeställaren 
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KF § 77   KS KF/2020:241 - 740 
 
 

Fråga från Rune Netterlid (S) till socialnämndens ordförande gällande 
särskilda boende för äldre under rådande förhållande med pandemin 
 
Ärendebeskrivning 
Rune Netterlid (S) har inkommit med en fråga till socialnämndens ordförande Susanne 
Borgelius (M) gällande särskilda boende för äldre under rådande förhållande med 
pandemin. 

 
Beslutsunderlag 
‒ Fråga från Rune Netterlid (S) till socialnämndens ordförande gällande särskilda 

boende för äldre under rådande förhållande med pandemin, inkommen 2020-10-
20 
 

Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att frågan ska besvaras vid nästkommande 

sammanträde.  

 
______________________ 
 
Sändlista  
Frågeställaren 
Socialnämndens ordförande 
 
 

 


